
Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről, valamint a 
képviselő-testület által átruházott hatáskörben hozott döntésekről.
  

 
Sallai Mihály polgármester: 
– január 5-én a művelődésszervező ismételten kiküldte a civil szervezeteknek 

az eseménynaptárban való szereplésre történő felhívást. Néhány 
visszajelzés érkezett, melyek felvezetésre kerültek a község weboldalán 
elérhető eseménynaptárba. 

– január 6-án az éjszakai órákban aláírásra került az AFER Project Kft-nek 
címzett, ügyvéd által szerkesztett jognyilatkozat a belmajori 15 építési telek 
visszavásárlásáról. A vállalkozás a dokumentumot átvette, a vételár január 
24-én átutalásra került, január 25-én pedig az ügyvéd megbízást kapott a 
földhivatalban történő tulajdonjog visszajegyzés ügyintézésére. A 
földhivataltól kapott tájékoztatás szerint kétoldalú megállapodásra nincs 
szükség, az egyoldalú jognyilatkozattal a tulajdonjog visszajegyezhető. 

– január 6-án a képviselő-testület döntése értelmében az óvodapedagógus 
beköltözött a Széchenyi utca 12/3. szám alatti szolgálati lakásba. A bérleti 
szerződés január 11. napján közjegyzői okirattal került megerősítésre. 

– január 7-én nagytiszteletű Gunyits Ottó lelkész online kérdőívet tett közzé a 
„Zámolyi iskoláról” címmel. A kérdőívet a január 20-i lezárásig 105 személy 
töltötte ki, melyből 57 kitöltőnek van gyermeke. Ebből az 57 kitöltőből 47 
válaszadónak jár a gyermeke a helyi általános iskolába. A válaszok 
megoszlása:  

 – „Egyetértek és nagyon örülök, ha újra református lenne az iskola” 
   38 válasz   
 – „Támogatnám az iskola ezúton való megmentését” 
   48 válasz  
 – „Közömbös, hogy ki az iskola fenntartója” 
  2 válasz 
 – „Sajnálom, de elfogadom, hogy az iskolát meg kell valahogy 
menteni” 
  6 válasz 
 – „Nem örülök, hogy az iskola egyházi fenntartású lesz” 
  11 válasz 

A Zámolyi Református Egyházközség Presbitériuma január 20-án tartott 
presbiteri gyűlésén egyhangúlag döntött arról, hogy kezdeményezik az 
iskola egyházi fenntartásba vételét. A döntést felterjesztették a Magyar 
Református Egyház Oktatási Bizottsága felé, amelynek meg kell erősítenie e 
szándéknyilatkozatot. 

– január 10-én Giro D’Italia megbeszélésen vett részt, február 4-ig kell jelezni, 
hogy milyen „attrakcióval” készülünk a május 6-i futam áthaladására. 



– január 10-én aláírásra került a CETIN Hungary Zrt. (volt Telenor) bérleti 
szerződése. 

– január 10-én a képviselő-testület döntése értelmében elszállításra került az 
önkormányzat tulajdonában lévő Caterpillar kotró-rakodó fékjavításra. 

– szintén január 10-én Csanádi Imre születésének 102. évfordulóján a Zámolyi 
Csanádi Imre Általános Iskola összes tanulójának jelenlétében 
megemlékezés került megtartásra a költő szülőházánál. 

– január 10-én TOP_Plusz-3.3.1-21-FE1-2022-00005 azonosító számmal 
benyújtásra került a Zámolyi Mesevár Óvoda bővítését célzó pályázat 301,6 
M Ft megvalósítással. 

– Január 12-én személyesen egyeztetett Törő Gábor országgyűlési képviselővel 
a pályázati lehetőségekről. 

– január 14-én hiánypótlási felhívás érkezett a Kulturális bértámogatás 
pályázatra, a hiánypótlás teljesítésre került. 

– január 15-én a Magyar Tartalékosok Szövetsége (MATASZ) Doni Emléktúrát 
szervezett, amely Zámolyról indult. A helyi megemlékezésen Weimper 
Zoltán képviselő úr mondott beszédet. 

– január 18-án a Magyar Falu Program „Kommunális eszközbeszerzés” 
alprogramára benyújtásra került a pályázat 2.394.588,- Ft értékben.  
A Magyar Falu Program pályázatokhoz kapcsolódó információ, hogy a 
szolgálati lakás felújítására irányuló pályázat is előkészítésre került, de 
annak benyújtása irreleváns. 
Az útfelújításra, mint arról a képviselő-testületet előzetesen tájékoztatta, a 
Fenyves utca végének melegaszfalttal történő burkolása kerül megcélzásra, 
amivel kapcsolatosan megbízta a tervezőt a tervek és műszaki 
dokumentációk elkészítésére. 
 Járda pályázatra a Vörösmarty utca megbeszélt szakasza és a teljes 
Rákóczi utca kerül benyújtásra. A terveket szintén készíti a tervező. 

– a települést rendkívüli mértékben érintő vírushelyzet miatt lemondásra 
került a civil kerekasztal megbeszélés, a Kultúra Napi program és a táncház 
is. 

– január 17-én a Zámolyi Mesevár Óvodában történő nagyszámú 
megbetegedés miatt az Oktatási Hivatal első körben január 17-18. napjára 
elrendelte a Süni, Maci és Katica csoportok rendkívüli szünetét, amit később 
január 25-ig meghosszabbított. 

– január 18-án hiánypótlási felhívás érkezett az óvodabővítési pályázatra, a 
hiánypótlás teljesítésre került. 

– január 18-án a NÉBIH (Nemzeti Élelmiszer-biztonsági Hivatal) előre be nem 
jelentett ellenőrzést tartott az óvodában, ahol ebben az időben a 
megbetegedések miatt kizárólag az intézményvezető és 2 dolgozó 
tartózkodott. Megérkezett az Élelmiszer-, Higiéniai-, Élelmiszerbiztonsági és 
Élelmiszerminőségi minősítés, amely a forgatókönyv melléklete. A 



dokumentum alapján az óvodának kell intézkedési tervet készíteni, amely 
alapján az önkormányzatnak várhatóan kiadásai keletkeznek. 

– január 19-én hajnalban ismeretlen tettesek eltulajdonították a középső iskola 
zárt udvarán tárolt szociális célú tüzelőanyag nagy részét. Rendőrségi 
intézkedés keretében egy zámolyi udvarban felleltük az eltulajdonított 
faanyagot, melyet önkormányzatunk dolgozói visszaszállítottak. A 
cselekmény miatt rendőrségi feljelentést tett. 

– január 21-22-én oltási akció volt az orvosi rendelőben. Önkormányzatunk az 
adminisztrációban segédkezett. 

– a Vasvári Pál utcai telkek összevonása folyamatban van. 
– január 26-án személyesen egyeztetett az AFER Projekt Kft. ügyvezetőjével a 

továbbiakról. 
– településünkön a járványhelyzet nagyon súlyos, magas a megbetegedettek 

száma, nagyon sok haláleset történt. Ezért javasolja, hogy a február 16-ára 
tervezett közmeghallgatást egy későbbi időpontban tartsuk meg.  

– a polgármester január hónapban 2 nap szabadságon volt.  
– a január 5-i zárt ülésen a képviselő-testület az AFER Projekt Kft-vel fennálló 

szerződésben foglaltak szerint a belmajori telkek visszavásárlási jogának 
érvényesítését tárgyalta meg. 

   
Javasolja, hogy a február 16-ra tervezett közmeghallgatást egy később 
időpontban tartsák meg, tekintettel a súlyos koronavírus-helyzetre. 
 
Tanárki Gábor alpolgármester: Nyáron javasolja megtartani a 
közmeghallgatást. 
 
Sallai Mihály polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 
közmeghallgatás megtartásának egy később időpontra történő elnapolásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag 5 (öt) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
20/2022. (II. 2.) határozata 

közmeghallgatás időpontjáról 
 

Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2022. február 16-ra tervezett közmeghallgatást egy később 
meghatározott időpontig elnapolja. 
 
Határidő: 2022. 08. 31. 
Felelős: polgármester 



 
Sallai Mihály polgármester: A képviselő-testület a 15/2021. (IV. 7.) 
határozatában a Zámolyi Polgárőr Egyesületet 200.000,- Ft-tal támogatta, mellyel 
2022. január 31-ig kellett volna elszámolni. A fénymásolt számlák beérkeztek, 
viszont a szöveges elszámolás nem. Javasol egy hónap határidőt biztosítani az 
egyesületnek, hogy pótolja az írásos beszámolót. A határidő meghosszabbításról 
kéri a képviselő-testület szavazását. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag 5 (öt) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
21/2022. (II. 2.) határozata 

Zámolyi Polgárőr Egyesület elszámolási kötelezettségéről 
 

Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Zámolyi Polgárőr Egyesületnek nyújtott 200.000,- Ft támogatásról 
szóló írásos beszámoló benyújtásának határidejét 2022. február 25. 
napjában határozza meg. 
 
Határidő:  2022. február 25. 
Felelős:  polgármester 
 
 
Tanárki Gábor alpolgármester: Negatívumként megemlíti, hogy pedagógiai 
asszisztenst vettek fel, hogy meglegyen a dolgozói létszám. Az előző óvodavezető 
idejében lehetőség lett volna egy helyben lakó óvodapedagógust felvenni, de 
még  sem tette. A pedagógiai asszisztens foglalkoztatását a saját költségen kell 
finanszírozni. 
 
Kató Erzsébet Katalin óvodavezető: A pedagógiai asszisztens béréhez nem kell 
hozzátenni az önkormányzatnak, az a bérköltségből finanszírozható. 
Hamarosan meglesz a kolleganőnek a diplomája, ami után a bért az állami 
támogatásból le lehet hívni. 
 
Tanárki Gábor alpolgármester: Az óvoda NÉBIH ellenőrzése 78 %-os közepes 
minősítést kapott, ami véleménye szerint jónak mondható. Viszont a minősítés 
szerint az allergén összetevők helytelenül jelennek meg. Ez talán programhiba 
lehet? 
 
Kató Erzsébet Katalin óvodavezető: Le fog ülni a konyhai dolgozókkal és 
végigveszik a problémákat. Az étlapot az élelmezésvezető, az óvodavezető 



helyettes, a szakács és az óvodavezető együtt készíti majd el.  Az ételekben 
megpróbálnak a minőségen változtatni. 
 
Tanárki Gábor alpolgármester: Kap jelzéseket az ételek minőségét illetően. 
Tudja, hogy a finanszírozás pont annyi, mint három évvel ezelőtt, az élelmiszer 
alapanyagárak viszont 50 %-kal drágultak. Ugyanazt a mennyiséget és 
minőséget nem feltétlenül lehet garantálni. Inkább legyen kisebb az adag, mint 
gyengébb minőségű. 
 
Kató Erzsébet Katalin óvodavezető: A mennyiséget jogszabály írja elő, azt nem 
lehet csökkenteni. Amikor a legelső napon munkába állt, az élelmezésvezető 
beadta a lemondását. Ezután 4-5 jelentkező volt az élelmezésvezetői állásra. 
December 1-jétől sikerült felvenni egy munkavállalót, aki tapasztalatlan a 
konyha területén. Közben pedig betegségekkel, hiányzásokkal küszködnek.  
 
Sallai Mihály polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 
polgármester két ülés között végzett tevékenységről szóló tájékoztatójáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag, 5 (öt) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza. 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
22/2022. (II. 2.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett tevékenységéről 
szóló beszámolóról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között végzett tevékenységéről és az 
átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló tájékoztatóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 


